
PROTOKÓŁ NR 5/15

z posiedzenia Komisji:

Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Przemysłu,

Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 04 marca 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00 a zakończyło o 18:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Ciszewski,

2. Henryk Płoński – Przewodniczący Komisji,

3. Krzysztof Gorczyca, 

4. Anna Klepacz, 

5. Mariusz Kubiak,

6. Paweł Pituch, 

7. Stanisław Schmidt,

8. Krystyna Konieczna,

9. Zofia Ujma,

10. Ewa Pędziwiatr,

11. Wrona Artur,

12. Kamila Pędziwiatr,

13. Beata Espenschied.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1.

Porządek obrad:

1. Wyjście części komisji na ul. Topolową.

2. Otwarcie posiedzenia.

3. Zapoznanie zebranych z pismem mieszkańców – dyskusja.

4. Sprawy różne.

5. Wnioski.

Ad. 1. Część Radnych, głównie Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku

Publicznego oraz Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa oraz Radny Stanisław Schmidt

udali się na ul Topolową, gdyż mieszkańcy tej ulicy od dłuższego czasu wnioskują o lokalizację miejsca na

ustawienie pojemników na odpady stałe dla budynku Topolowa 3.

Ad. 2 Po powrocie Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej otworzył posiedzenie i zapoznał

zebranych z pismem, które odczytał Radny Pan Paweł Pituch.
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Ad. 3 Radny Pituch stwierdził, że w kompetencji Rady Miejskiej nie leży typowanie miejsc

na pojemniki śmieciowe, gdyż takich problemów jest dużo więcej. Winni to robić ludzie, którzy

mają kompetencję do tego. Każdy pojemnik ma być usytuowany zgodnie z przepisami a te znają

urzędnicy. Inna sprawa, że mieszkańcy z ul. Topolowej 3 nie mają odpowiedzi na swoje pismo od

12.09.2013 r.

Ad. 4 W sprawach różnych Radni zgłaszali  rożne inne miejsca w mieście,  gdzie panuje

nieporządek, a można je uporządkować bez dużego nakładu środków finansowych.

Chodzi o wyeliminowanie z miasta pojemników, które miały służyć do zbiórki odzieży, w

tej chwili stanowią skupiska bałaganu.

Pan  Płoński  zgłosił  zaśmieconą  rzekę  Jedlicę  na  wysokości  przejścia  między

ul. Ogrodową a 1 Maja. Koło sklepu „Żabka” (na przeciw starej przychodni). Ustawiona zamykana

wiata z pojemnikiem na odpady rozwiązałaby problem.

Radna  Klepacz  zgłosiła  śmieci  w  dużej  ilości  zbitych  pojemników  szklanych  między

ul. Chopina a Św. Anny, przy przejściu z ul. Pocztowej.

Radna Konieczna zwróciła uwagę na brak ławki na przystanku autobusowym w Wojkowie

oraz brud i gęste zarośla przy byłej Fabryce Dywanów.

Na ul. Wolności istnieje przystanek autobusowy, niestety wiata została spalona w 2013 r. we

wrześniu. Wystarczyłoby tam zadaszenie.

Ad.  5 Po  ustaleniu  i  przegłosowaniu,  Radni  podpisali  wnioski,  na  tym  posiedzenie

zakończono.

Wnioski Komisji

1) Radni trzech komisji obradujących w dniu 04.03.2015 r. wnioskują do P. Burmistrz o

zmobilizowanie  pracowników  Urzędu  Miejskiego  do  udzielenia  pisemnej  odpowiedzi  i

wskazanie konkretnego miejsca, gdzie mają stanąć pojemniki na odpady stałe. Pismo było

wysłane do U.M. 02.09.2013 r.

2)  Wszystkie  trzy  komisje  wnioskują  do  P.  Burmistrz  o  podjęcie  działań  celem

wyeliminowania z miasta pojemników ustawionych nie wiadomo przez kogo, służących do

zbioru odzieży a pełniących rolę skupisk bałaganu i brudu.

3)  Radni  wnioskują  o  zamontowanie  siedziska  na  przystanku  w  Wojkowie  (wystarczy

przymocować  deskę  do  podstawy  w  wiacie)  oraz  doprowadzenie  do  wycięcia  gęstych

krzaków przy byłej Fabryce Dywanów, które uniemożliwiają widoczność tak pieszym, jak i

zmotoryzowanym.  Niezbędnym  jest  zadaszenie  na  przystanku  autobusowym  przy  ul.

Wolności.
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4) Wnioskujemy o uprzątnięcie szkła (dużej ilości) u zbiegu ul. Chopina i Św. Anny, które

leży tam od dłuższego czasu.

5)  Prosimy  o  egzekwowanie  od  firm  wywożących  nieczystości  stałe  o  dotrzymywanie

warunków umowy, chodzi o to aby nie niszczono pojemników i zbierano wszystkie odpady.

6) W związku z bałaganem jaki panuje wzdłuż torowiska wnioskujemy o zmobilizowanie

właściciela tego miejsca o uporządkowanie terenu.

7)  Komisje wnioskują o rozpatrzenie  spraw w temacie już poruszonym tj.  zatrudnieniu

dwóch  pracowników porządkujących  miasto  i  rezygnacji  z  firm zewnętrznych,  które  to

mają robić. 

Protokołowała: Przewodniczący:

Zofia Ujma                                                                                                       Henryk Płoński,

Krzysztof Gorczyca,

Paweł Ciszewski.
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